
 

CONSILIUL LOCAL UNGURIU 

                     JUDEŢUL BUZĂU  
 

 

PROCES – VERBAL  

Încheiat astăzi , 23.12.2015  
 

 

  Azi , data de mai sus , are loc în sala de şedinţe a primăriei comunei Unguriu, 

sedinţa ordinară a Consiliului Local Unguriu , iniţiată de primarul comunei Unguriu , d-l 

Tirizică Gheorghiţă , prin dispoziţia nr. 171/2015 ,  la care au participat un număr de 11 

consilieri locali  , primarul si secretarul comunei Unguriu .  

  Secretarul comunei Unguriu , d-l Marin Adrian Vasile , procedează la 

prezentarea procesului-verbal al şedinţei anterioare  , care este  aprobat cu 11 voturi pentru . 

Preşedintele de şedinţă , d-l Florea Gheorghe, constată că prin adresa nr. 6068 / 

17.12.2015 au fost convocaţi consilierii locali în şedinţa ordinară a Consiliului local Unguriu, 

odată cu convocatorul fiindu-le transmise şi materialele de şedinţă . Constată că sunt întrunite 

condiţiile legale de desfăşurare a şedinţei , declarând deschisă şedinţa de consiliu local şi dă 

citire ordinii de zi a acesteia , care este următoarea : 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea planului de acţiuni şi lucrări de interes 

local aferent anului 2016,pentru repartizarea orelor de muncă desfăşurate de 
beneficiarii prevederilor Legii nr.416/2001, actualizată, la nivelul comunei 

Unguriu, judeţul Buzău . 
2. Proiect de hotărâre privind stabilirea normativelor proprii pentru consumul lunar 

de carburanţi pentru autovehiculele aflate în dotarea proprie a unităţii 

administrativ teritoriale comuna Unguriu , judeţul Buzău. 
3. Diverse , 

ordinea de zi  a şedinţei,  fiind  aprobată  cu 11 voturi pentru , din cei 11 consilieri locali 

prezenţi. 

  

Preşedintele de şedinţă , d-l Florea Gheorghe, prezintă proiectul aflat la punctul 1 pe ordinea 

de zi a şedinţei .  

Primarul comunei Unguriu, dl Tirizica Gheorghita , face precizari suplimentare , respectiv 

faptul ca se respecta structura utilizata si in cursul anului 2015 . Este ultima sedinta pe anul 

2015 , materialele au fost transmise , daca sunt propuneri , solicita consilierilor locali sa le 

expuna in cadrul sedintei . 

 

 Nemaifiind discuţii pe marginea proiectului de hotărâre  ,  se trece la vot , 

urmare căruia au rezultat 11 voturi pentru , proiectul de hotărâre fiind adoptat . 

 

 Preşedintele de şedinţă , d-l Florea Gheorghe, prezintă proiectul aflat la punctul 2 

pe ordinea de zi a şedinţei .  

 Primarul comunei Unguriu, dl Tirizica Gheorghita , face precizari 

suplimentare ; in luna noiembrie a aparut modificarea O.G. 80/2001, autoritatile locale urmand 

sa-si stabileasca propriile normative de consum pentru autovehiculele aflate in proprietate ; 

considera ca este o masura binevenita , avand in vedere faptul ca nu se putea acoperi necesarul 



de combustibil conform vechii legislatii , unde era prevazuta o cota de 75 l/luna , numai doua 

drumuri de Constanta(pentru proiecte) acoperind aceasta cota. Asigura in continuare ca 

nivelurile de consum stabilite prin proiectul de hotarare sunt cele maxime , la nivel local 

asigurandu-se utilizarea eficienta si economica a resurselor existente . 

Se da citire proiectului de hotarare in integralitatea sa . 

 Primarul comunei Unguriu, dl Tirizica Gheorghita solicita completarea proiectului de 

hotarare cu un nou articol :” Pentru perioada lunilor noiembrie-februarie ale fiecarui an , 

precum si in situatii de urgenta , se aprobă majorarea consumului de carburanţi cu 

pana la 20%, în raport de Km. şi consumul normat de carburanţi /tipul de 
autovehicul înscris în norma de consum /suta de Km.” , urmand a se da articolelor o 
noua numerotare .  

Propunerea este aprobata cu 11 voturi pentru . 

         Consilier Zidaru Ilie , considera ca pentru autobasculanta consumul lunar prevazut este 

mic , ar trebui marit cu 100 litri / luna , pana la 250 l/luna . 
  

 Nemaifiind discuţii pe marginea proiectului de hotărâre ,  se trece la votarea 

acestuia ,astfel cum a fost completat ,  urmare căruia au rezultat 11 voturi pentru , proiectul 

de hotărâre fiind adoptat . 

 
 

La punctul “Diverse” : 
 

Secretarul comunei Unguriu , d-l Marin Adrian Vasile, prezinta : 

-Raport semestrul II Registrul Agricol  

-Raport semestrul II persoane handicap grav  
 

Consilier Bica George , intreaba daca exista vreo subventie pentru combustibulul utilizat la 

nivel de primarie , pentru ca asa i se pare corect , fiind o institutie a statului . 

Primarul comunei Unguriu, dl Tirizica Gheorghita, raspunde ca nu este prevazuta de 

legislatia in vigoare o astfel de subventie . 

Viceprimarul comunei Unguriu , dl Mitu Ion , aduce la conostinta faptul ca  mai trebuie 

achizitionat un container colectare gunoi menajer in zona blocurilor Ojasca . 

Primarul comunei Unguriu, dl Tirizica Gheorghita precizeaza faptul ca va fi prins in 

Planul de achizitii pentru anul 2016 acest container necesar ; in ceea ce priveste proiectul de 

canalizare suntem in faza de pregatire pentru receptie , s-au facut probe de etansenietate ale 

sistemului de canalizare , receptia de va face in luna ianuarie 2016 , statia de epurare de la 

Ojasca este functionala , pana in luna martie se vor face obligatoriu bransarile la sistem ; 

multumeste consilierilor locali pentru colaborarea fructuoasa din anul 2015 . 

 Constatându-se că ordinea de zi a şedinţei a fost epuizată, nemaifiind înscrieri la 

cuvânt , preşedintele de şedinţă , d-l consilier  Florea Gheorghe , declară închisă şedinţa 

consiliului local Unguriu . 

 Drept pentru care a fost încheiat acest proces-verbal . 

 

                    PREŞEDINTE ,                                          SECRETAR COMUNĂ, 

            FLOREA GHEORGHE                                   MARIN ADRIAN VASILE    


